



FESTIVAL DE CANNES

OFFICIAL SELECTION - CLOSING FILM

Asia ARGENTO - Amira CASAR - Birol ÜNEL

PRINCES FILMS
and PYRAMIDE PRODUCTIONS
present

TranSylvania

a film by
Tony GATLIF



SYNOPSIS :

Zingarina arrives in Transylvania, in the heart of Romania, looking for the man she loves. She had met him in France, but one day he left without a word of explanation. With her friend Marie, who jealously watches over her, Zingarina throws her body and soul into a romantic quest and gets caught up in a fascinating land. But when she finds her former lover in the midst of a pagan festival, he brutally rejects her. Mad with anguish, she then flees Marie, who reminds her too much of her past, to fully merge into this new land, Transylvania, where she meets Tchangalo, a loner, a man like her, without borders, without ties.

Zingarina arrive en Transylvanie, au cœur de la Roumanie, à la recherche de l'homme qu'elle aime. Elle l'a connu en France, mais il l'a quittée précipitamment, sans un mot d'explication... Accompagnée de son amie Marie, qui veille jalousement sur elle, Zingarina se jette à corps perdu dans sa quête amoureuse et se laisse happer par un pays qui la fascine. Mais quand elle retrouve son ancien amant en pleine fête païenne, il la repousse brutalement. Folle de douleur, elle abandonne alors Marie, qui lui rappelle son passé, pour se fondre toute entière dans cette terre nouvelle, la Transylvanie, où elle rencontre Tchangalo, un homme seul, comme elle, sans frontière et sans attache...

CAST :

Asia ARGENTO : Zingarina
Amira CASAR : Marie
Birol ÜNEL : Tchangalo
Alexandra BEAUJARD : Luminitza

CREW:

Director : Tony GATLIF
Screenplay : Tony GATLIF
Dir of photography : Céline BOZON
Sound : Philippe WELSH & Emmanuel GALLET
Music : Tony GATLIF & Delphine MANTOULET
Editing : Monique DARTONNE
Costumes : Rose-Marie MELKA
Set : Brigitte BRASSART
Production company : PRINCES FILMS
Co-producer : Fabienne VONIER
Co-production company : PYRAMIDE PRODUCTIONS

World Sales

5, rue du Chevalier de Saint George - 75008 PARIS
Tel. : 33 1 42 96 02 20 - Fax : 33 1 40 20 05 51
pjosse@pyramidefilms.com / yoann@pyramidefilms.com

PYRAMIDE
INTERNATIONAL